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ОТНОСНО: Мраморни плочи на фонтаните в парк „Марно поле“

Уважаеми г-н Панов,

През 2011г., малко след като встъпихте в първия си мандат като кмет на община 
Велико Търново, започнаха ремонти на парковете в старата столица. Обновен и 
ремонтиран беше фонтанът в парка „Марно поле“, през 2012г. го открихте 
тържествено. Старата облицовка на водната каскада беше мраморна. Нейното 
състояние съвсем не беше лошо. Към настоящия момент 1 кв./м бял мрамор струва 
около 100 лв. в търговската мрежа. Тоест, за да покриете днес площ от 500 кв./м ще ви 
бъдат необходими 50 000 лв., за 1000 кв. метра ще бъдат необходими 100 000 лв. Горе 
долу толкова, колкото платихте за почистването на каскадата преди месец и за което 
във великотърновската общественост се породиха съмнения, че подобна колосална 
сума в размер на 80 000 лв. може да се ползва само за чистене.

В същото време новите плочки, с които е облицован фонтанът вече са разрушени на 
много места.

В тази връзка питам:

1. Колко е квадратурата на покритата с плочки площ на фонтана в парк „Марно 
поле“

2. Къде са старите мраморни плочи, които грижливо бяха премахнати, за да се 
сложат очевидно по-некачествени?

3. Съхраняват ли се в склад въпросните мраморни плочи, използвани ли са за друго 
облицоване?

4. Ако са изхвърлени кой носи отговорността за безстопанствено отношение към 
общинска собственост в размер на около 100 000 лв. ?

5. Кога ще бъдат подменени изпочупените плочи на фонтана и от какъв материал 
са настоящите?

6. Не Ви ли притеснява сумата от 80 000 лв. само за почистване на водната 
каскада?

С уважение: 

Михаил Мйз


